
PROTOKÓŁ NR XXIV/21 

Z XXIV posiedzenia Rady Gminy Mielnik 

z dnia 23 sierpnia 2021 roku 

 

 

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w 

Mielniku o godz. 9:05, zakończyła się o godzinie 11:50. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w załączeniu do protokołu. 

 

Do punktu 1. 

Otwarcia XXIV sesji Rady Gminy Mielnik dokonał Przewodniczący Rady  Pan Artur Gacki. 

Przewodniczący Rady poprosił o powstanie wszystkich obecnych na  sali i uczczenie 1 min ciszy 

pamięci po  zmarłym Komendancie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach  st. 

bryg. Jerzym Sitarskim. Po czym poinformował, że obrady Rady Gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą  urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania są udostępnione w 

Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej gminy. 

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 

radnych. 

 

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Joannę Bajenę. 

 

Do punktu 2 

Przewodniczący odczytał porządek obrad XXIV sesji Rady Gminy: 

1. Otwarcie sesji. 

2.  Ustalenie  porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż      

 napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i 

 odprowadzania ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy 

 Mieszkaniowej. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku ze środków Rządowego Funduszu 

 Rozwoju Mieszkaniowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik. 

11. Informacja Wójta Gminy o realizacji inwestycji za 2021r. 

12. Informacja z przygotowania placówek oświaty do roku szkolnego 2021/ 2022 i ocena 

 funkcjonowania  Zespołu Szkół – analiza kosztów. 

13. Analiza budżetu OSP. 

14. Przygotowanie Urzędu Gminy i jednostek podległych Wójtowi do dalszej pracy w 

 warunkach zagrożenia pandemią 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Wójt zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie punktu 8. Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, oraz punktu 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkaniowej. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2.  Ustalenie  porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

 napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i 

 odprowadzania ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik. 

9. Informacja Wójta Gminy o realizacji inwestycji za 2021r. 

10. Informacja z przygotowania placówek oświaty do roku szkolnego 2021/ 2022 i ocena 

 funkcjonowania  Zespołu Szkół – analiza kosztów. 

11. Analiza budżetu OSP. 

12. Przygotowanie Urzędu Gminy i jednostek podległych Wójtowi do dalszej pracy w 

 warunkach zagrożenia pandemią 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 



14. Wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie przeciw przyjęła porządek XXIV sesji Rady Gminy, po 

czym stwierdzono, iż nie zadziałało urządzenie podczas głosowania. Porządek obrad poddano do 

ponownego głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, przyjęła porządek XXIV sesji Rady Gminy.  

 

Do punktu 3. 

Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami: 

1)  została zakończona budowa parkingu przy wieży widokowej na ul, Dębowej w Mielnik,  

powstała tam również łąka kwietna wraz z elementami małej architektury, 

2) w dalszym ciągu jest realizowany projekt klubu seniora, który cieszy się zainteresowaniem,  

3) zostały wyremontowane schody przy OSP w Mielniku wraz z terenem przy wejściu, gdzie 

zostały wykonane nasadzenia 

4) rozstrzygnięty został przetarg na ul, Białą i Tarasową, 

5) ze względu na dużo kwotę przetarg na zagospodarowanie terenu po byłym przedszkolu został 

anulowany. Ogłoszono ponownie przetarg na małą rewitalizację, rezygnując z niektórych 

elementów, jednakże mam nadzieję, iż uda się je zrealizować w przyszłym roku, 

6) trwają konsultacje z Urzędem Marszałkowskim nad Dziennym Domem Pomocy Seniora,  

7) złożono 3 wnioski do Polskiego Ładu na 

- rewitalizację rynku w Mielniku na kwotę 5 mln. zł, 

-  budowę sieci kanalizacji do Moszczony Królewskiej wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków, 

kupno wozu asenizacyjnego, remont studni głębinowych, kwota 12,3 mln zł 

- na budowę ul. Zaszkolnej, kwota 14,3-14,6 mln zł, 

8) otrzymaliśmy dofinansowania na budowę 3 przejść dla pieszych z doświetleniem wraz z 

ułożeniem chodnika i wylaniem asfaltu 100m. w każdą stronę od przejścia. Skrzyżowania, które 

zostały uwzględnione to: Brzeska - Królewska, Brzeska - Mostowa, oraz Brzeska- Polna. 

9) zostało uchylone zaskarżenie do WSA w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, 

10) trwają prace projektowe na ścieżce na Grabarce, musimy wykupić  2 działki, żeby ścieżka 

pieszo - rowerowa mogła powstać, 

11) niebawem zostanie podpisana umowa odnośnie prac remontowych Chaty Edukacyjnej w 

Maćkowiczach 

12) odnośnie Inicjatyw Mieszkaniowych, niestety jest niewielkie zainteresowanie mieszkańców, 



dlatego dajemy sobie jeszcze miesiąc aby wszelkimi drogami rozpowszechnić informację, 

13) odbyły się Muzyczne Dialogi Nad Bugiem, 

14) odbył się koncert Chopinowski, 

15)  rozstrzygnięty został konkurs Gmina Mielnik w Bajce, 

16) cały czas trwają prace przy ul. Sadowej 

17) przypominamy mieszkańcom o Narodowym Spisie Powszechnym. 

 

Radny Leszek Karbowski- przekazał podziękowanie Przewodniczącemu Rady za wspomożenie 

koncertu chopinowskiego 

Przewodniczący Rady Artur Gacki- dziękuję Radnym 

Radny Kazimierz Tobota- Pan Wójt mówił o przebudowie skrzyżowań, na ul. Królewskiej i 

Brzeskiej są chodniki to znaczy, że będą burzone? 

Pan Wójt- Przejście jest na krawędzi, będzie cofnięte w głąb, tam gdzie chodniki są to nie będą 

budowane, a tam gdzie chodników nie ma zostaną zrobione. 

 

Do punktu 4 

Radny Jarosław Selwestrowicz- przeczytał pismo dotyczące usunięcie drzewa, które przeszkadza 

pojazdom rolniczym. 

Pan Wójt- przeczytał odpowiedź, wraz z wieloma konkretnymi uzasadnieniami, którą otrzymał Pan 

Selwestrowicz Jarosław z której wynika jednoznacznie, iż drzewo nie zostanie usunięte, ponieważ 

jest zdrowe, stare i jest to Natura 200. Gmina może przyciąć tylko gałęzie drzewa ze strony drogi.  

Radny Wiesław Remesz- uważam iż, drzewo powinno być usunięte jeżdżą tamtędy duże pojazdy, 

które muszę wjeżdżać w działki rolnicze, żeby przejeżdżać. 

Sekretarz Gminy- wnoszę o zamknięcie tego punktu, ponieważ to nie są interpelacje czy zapytania 

Przewodniczący Rady po stwierdzeniu braku interpelacji i zapytań zamknął punkt 4. 

 

Do punktu 5 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

Rada Gminy 14 głosami za podjęła uchwałę nr XXIV/191/21 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2021 

 

Do punktu 6 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w 

roku 2021. 



Rada Gminy 9 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 4 głosami wstrzymującymi się podjęła uchwałę 

nr XXIV/192/21 w sprawie zwolnienia z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021. 

 

Do punktu 7 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu zmiany regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków. 

Rada Gminy 14 głosami za podjęła uchwałę nr XXIV/193/21 w sprawie projektu zmiany 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

 

Do punktu 8 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Mielnik. 

Radna Teresa Sztejmiec Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeczytała opinię 

komisji. 

Sekretarz Gminy przeczytał pełne uzasadnienie w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy 

Mielnik w sprawie udzielenia zamówień publicznych. 

Rada Gminy 14 głosami za podjęła uchwałę nr XXIV/194/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Mielnik. 

Do punktu 9 

Wójt przedstawił informację z realizacji zadań inwestycyjnych na terenie gminy: 

1. przebudowa drogi gminnej ul. Sadowej w Mielniku- zadanie w trakcie realizacji, 

2. budowa oświetlenia na ul. Tarasowej i Białej, 

3. zagospodarowanie cieku Rubinek- zadanie zostało przełożone, 

4. budowa  Chaty Edukacji Przyrodniczej wraz z wyposażeniem i zagospodarowaniem terenu,  

5. przebudowa ul. Tarasowej i Białej, 

6. Budowa punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Mielniku- planowane jest 

utwardzenie i monitoring placu- praca w ramach ZGK w Mielniku, 

7. budowa odcinka kanalizacji deszczowej na ul. Mostowej w Mielniku- opracowana jest 

dokumentacja i pozwolenie na budowę, chcemy aby zrobił to ZGK w Mielniku, 

8. Rewitalizacja przestrzeni po byłym przedszkolu w Mielniku- I przetarg unieważniony, 

9. Przeprowadzone zostały konsultacje dot. planowanej rozbudowy budynku gospodarczego 

sołectwa Tokary z przeznaczeniem na garaż OSP, 

10. zakończono budowę parkingu przy wieży widokowej 

11.  złożono 3 wnioski o środki z Polskiego Ładu 



12. III nabór na instalacje fotowoltaiczne dla mieszkańców, 

13. zmiana lokalizacji istniejącej przeprawy promowej, 

14. przerwanie zadnia związanego z rewitalizacją Góry Zamkowej ze względu na brak zgody 

wojewódzkiego Konserwatora zabytków, 

15. Utworzenie Dziennego Domu Pomocy Seniora w Mielniku, 

16. Utworzenie Klubu Seniora w Wilanowie -przygotowanie do realizacji 

 

Radny Leszek Karbowski- Na czym będzie polegało zagospodarowanie Rubinka? zostało 

włożonych dużo pieniędzy, uważam że ta realizacja jest niekorzystna. 

 

Wójt- Nie jest to kąpielisko- jest tablica. Rozbudowa będzie polegać na utworzenia miejsca 

kamperowego, toalet, miejsca na ognisko itp. - stoi tablica z informacją na której jest szczegółowo 

pokazane jak będzie zagospodarowany teren. 

Radny Leszek Karbowski- interesuje mnie woda. 

Wójt- woda  została oczyszczona w I etapie 

Radny Tobota- remont sceny w Topolinie czy będzie coś robione? Bo fundusze sołeckie zostały 

przekazane 

Wójt- jestem w stałym kontakcie z Tyglem Doliny Bugu. Muszę porozmawiać z sołtysem na razie 

czekamy na informację z Tygla Doliny Bugu 

Radny Kamil Zalewski- co z oświetleniem skrzyżowana na Koterce? 

Wójt- mam nadzieje, że w przyszłym roku będzie możliwość zrealizowania tego np. z funduszy 

sołeckich 

 

/przerwa/ 

Do punktu 10 

Dyrektor  Damian Sypek poinformował, że wszystkie placówki oświatowe są przygotowane do 

roku szkolnego 2021/2022. Poinformował o wprowadzeniu śniadań w szkole, przedstawił analizę 

kosztów, oraz powiedział o stanie przygotowania do dalszej pracy w warunkach zagrożenia 

epidemią. 

Radny Leszek  Karbowski - jak śniadania zostaną sfinansowane? 

Dyrektor Damian Sypek- z pieniędzy rodziców. 

Dyrektor Damian Sypek poinformował o stanie przygotowania do dalszej pracy w warunkach 

zagrożenia epidemią. 

 

Do punktu 11 



Sekretarz Gminy przedstawił analizę budżetu Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Do punktu 12 

Wójt Gminy Mielnik poinformowała o stanie przygotowania do dalszej pracy w warunkach 

zagrożenia epidemią 

Dyrektor GBP Irena Wysocka poinformowała o stanie przygotowania do dalszej pracy w 

warunkach zagrożenia epidemią 

Księgowa GOKSiR poinformowała o stanie przygotowania do dalszej pracy w warunkach 

zagrożenia epidemią 

Dyrektor ZGK w Mielniku Mariusz Wielogórski poinformowała o stanie przygotowania do 

dalszej pracy w warunkach zagrożenia epidemią 

Do punktu 13 

Sekretarz Gminy przeczytał interpelacje Radnego Witolda Pawluczuka, oraz odczytał odpowiedź 

Wójta na zadane pytania. 

Kierownik Referatu Tomasz Gorochowicz- poinformował że od decyzji strona postępowania 

złożyła odwołanie. 

Do punktu 14 

Wójt- przedstawił stawki za śmieci segregowane - 19 zł, oraz niesegregowane - 24zł. 

Poinformował o wzroście produkowanych śmieci przez mieszkańców, gmina musiała dołożyć 

bardzo dużo, stąd ten wzrost opłaty za wywóz śmieci. Wójt podkreślił, iż gmina nie zarabiała i nie 

zarabia ze względu na podniesienie kwoty. Poinformował również o kontroli, która prowadzi osoba 

zajmująca się w Urzędzie odpadami komunalnymi. 

Sołtys Franciszek Hruświcki- przy przepuście drogi powiatowej jest zapadnięty chodnik, proszę o 

usunięcie krzaków przy drodze Tokary-Klukowicze, co się dzieję z rozbudową budynku świetlicy, 

miało być rozbudowane na potrzeby strażackie a narzazie cisza? 

Dyrektor GBP Irena Wysocka w Mielniku - serdecznie podziękowania sponsorom koncertu. 

Pan Adam Tobota - Odczytał i przekazał List Intencyjny do Radnych Gminy Mielnik z prośbą o 

inicjatywę uchwałodawczą o nadanie pełnowymiarowemu boisku zwanego „Stadionem” przy 

Górze Zamkowej imienia Jana Zduniewicza. 

Do punktu 15 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady 

podziękował radnym za udział w sesji i zamknął obrady. 

Protokołowała: Joanna Bajena  

Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Gacki 

 


